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Nr.  5588 din 25.11.2022 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 25 noiembrie  2022 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 222/18.11.2022 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
25.11.2022, ora 08.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-

AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARIAN 
TEODOR – RAUL, ONOFREI DANIELA,  TODEA MARIA, URBAN WALTER-MICHAEL. 

ABSENTI: TAMASAN EMIL-CORNEL . 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela 
si doamna inspector Lepadat Loredana. 

Doamna secretar general al u.a.t. Batos - sunt prezenti 12 consilieri, astfel 
potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate 
punctele inscrise pe ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul 

administrativ.  
 In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 14.11.2022 daca sunt 
completari, modificari, adaugiri? si se voteaza in unanimitate cu 9 voturi pentru, 3 
abtineri (Banciu, Marcus,Marian ) si 1 absent (Tamasan).  

Doamna secretar general – se supune la vot ordinea de zi cine este: Pentru? 
Impotrivă? Abțineri? : 

 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotarare privind alocarea din bugetul local al Comunei Batoş  a 
sumei de 23.000,00 lei în vederea acordării de cadouri de Crăciun. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 

venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2022. 
3. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos pe 

anul 2022. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea aderării unor unităţi administrativ 

teritoriale  
la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA INVEST MUREŞ”. 

5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului “HUB de 
servicii MMSS-SII MMSS”, cod MySmis 130963. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de tarifare conform 
rezultatelor Analizei Cost-Beneficiu pentru “Proiectul regional de dezvoltare a 
infrastructurii de apă potabilă si apă uzată din judetul Mures, în perioada 2014-2020, “ 
Zona LUDUȘ-MIHEȘU DE CÂMPIE. UAT Luduș, UAT Sânger, UAT Tăureni, UAT Zau de 
Câmpie, UAT Grebenișu de Câmpie, UAT Șăulia, UAT Miheșu de Câmpie”. 

7.  Cereri. 

http://www.primariabatos.ro/
mailto:batos@cjmures.ro


8.  Diverse.  

 
si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru si 1 absent (Tamasan). 

Domnul presedinte de seinta Bita Valeriu-Aurel – buna ziua tuturor, propun sa 
incepem cu primul proiect de pe ordinea de zi. 

  
Punctul 1.  

1. Proiect de hotarare privind alocarea din bugetul local al Comunei Batoş  a 

sumei de 23.000,00 lei în vederea acordării de cadouri de Crăciun. 
Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel  – avand in vedere ca nu mai 

sunt discutii se supune la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 
pentru, 1  absent (Tamasan).  
Domnul primar Cotoi Dumitru – in fiecare an s-au alocat sume pentru Pomul de 

Craciun, beneficiari sunt copiii de la 0 la clasa a VIII-a, un numar de 750 
pachete, pentru cei care locuiesc pe raza comunei. 
Domnul consilier Fulop Domokos – copiii care nu sunt la scoala primesc? Banii 

se acorda din bugetul primariei sau al scolii? 
Domnul consilier Abos Ferencz – avem 750 de copii? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, sunt 700 de copii dar in fiecare an la sedinta 
festiva a consiliului local avem colindatori, sunt clase de elevi care vin la colindat. 
Banii sunt din bugetul local. Toti copiii primesc. 

Domnul consilier Marcus Ioan – anul trecut cat a fost alocat? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – 16.000 lei.  

Domnul rimar Cotoi Dumitru – a fost mai mica suma. 
Domnul consilier Fulop Domokos – se vor duce la scoli pachetele? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vom proceda la fel ca si pana acum, e mai greu 

cu cei de 0-3 ani, care nu sunt in unitati de invatamant.  
Doamna secretar general – prezinta o oferta primita pe emailul institutiei. A fost 
si cineva de la Selgros la achizitii dar nu pot sa va spun daca au trimis oferta. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – chiar daca nu vor fi din oferta aia sa fie 
produse de calitate, o ciocolata bun ape care sa o manance copii, nu Laura sau 

Africana.  
Domnul consilier Marcus Ioan – la Selgros se ofera si discounturi. 

Se adopta hotararea nr. 65 din 25.11.2022 privind privind alocarea din bugetul 

local al Comunei Batoş  a sumei de 23.000,00 lei în vederea acordării de cadouri 
de Crăciun. 
 

Punctul 2. 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 

venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2022. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul proiectului de hotarare. 
Domnul consilier Fulop Domokos – vad in anexa o plata, este pentru caminul de la 

Uila? 
Doamna inspector Lepdata Loredana – in finele trimestrului III nu avem plati la 

caminul de la Uila, sunt scaunele cu care s-a dotat fiecare camin cultural.  
Doamna consilier Onoftei Daniela – tot la camine este o suma de 16900 lei pentru 
carti, nu e cam mult? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – aici sunt cuprinse toate publicatiile, 
inregistrarea sistematica. 
Doamna consilier Onoftei Daniela – la 70.05.01 alimentare cu apa, canal, salubritate 

ce reprezinta suma de 158.000 lei. Si la 70.50.00. 



Doamna inspector Lepadat Loredana – de aici platesc apa. Se depune la ANRSC o 
declarative, noi furnizam apa la un alt pret decat o primim, este un impozit pe venit. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – la 74.06 sunt 206.000 lei 

Doamna inspector Lepadat Loredana – plata gunoiului menajer. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – la 70.50 reparatii curente in suma de 251.000 
lei. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – sunt reparatiile la trotuare pe anul 2022. 
Domnul consilier Abos Ferencz – unde s-au facut si cand? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – daca aduc situatiile va pot spune dar domnul 
viceprimar a participat la receptii. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – s-au facut in fiecare localitate din comuna. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – cele din garantie au fost verificate? 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – da, la Batos si Uila au ridicat pe principal, la 
Dedrad in zona dispensarului vechi a fost refacut. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – pe cheltuiala lor.  
Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel  – avand in vedere ca nu mai 

sunt discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 
voturi pentru, 1  absent(Tamasan).  

2.Se adopta hotararea nr.66 din 25.11.2022 privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  
III anul 2022. 

 
Punctul 3. 

3.Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos 

pe anul 2022. 
     Doamna inspector Lepdata Loredana – prezinta raportul proiectului de hotarare si 
modificarile aduse, scoala solicita modificare intre capitol, cu sumele rezultate vor sa 

doteze cabinetele de informatica, in sedinta anterioara ati adoptata hotarare cu privire 
la depunerea cererii pentru centrele de colectare, respective suma de 47.000 lei, s-au 

facut reparatii curente la reteaua de apain valoare de 26.000 lei, a fost un defect la 
Goreni si Batos.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – in zona la domnul Duma in Batos si la statia de 

pompare la Goreni.  
Domnul consilier Abos Ferencz – cine a facut lucrarea? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – Sabisor. 
Domnul consilier Marcus Ioan – nu puteau fi folosite utilajele primariei pentru 

sapaturi, scos apa? 

Domnul consilier Abos Ferencz – sunt si in comuna alte utilaje.  
Domnul viceprimar Gliga Ioan – au venit si au lucrat sambata si duminica. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – cat mai ramane la excedent? Cat avem? 

Doamna inspector Lepadat Loredana – 123.000 lei in fondul de rezerva, excedentul 
este altceva. 

Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 
pentru, 1  absent ( Tamasan ).  

Se adopta hotararea nr. 67 din 25.11.2022 privind rectificarea Bugetului Local 
al Comunei Batos pe anul 2022. 
 

Punctul 4. 
4.Proiect de hotarare privind aprobarea aderării unor unităţi administrativ 

teritoriale la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA INVEST MUREŞ”. 



Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre aderarea comunei Papiu Ilarian si 
a  orasului Sangeorgiu de Padure, este decizia lor, noi ca si membrii trebuie sa adoptam 
hotararea, cei care au sursa proprie de apa pot iesi. 

Domnul consilier Marcus Ioan – astea nu sunt cuprinse in plan, altfel nu ar putea 
sa intre in finantare.  

Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 
pentru, 1 absent (Tamasan).  

Se adopta hotararea nr.68 din 25.11.2022 privind aprobarea aderării unor 
unităţi administrativ teritoriale la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
„AQUA INVEST MUREŞ”. 

 
 

Punctul 5. 

5.Proiect de hotarare privind aprobarea implementării proiectului “HUB de 
servicii MMSS-SII MMSS”, cod MySmis 130963. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – protocolul se incheie cu Ministerul Muncii si 
Solidaritatii Sociale, se va dota serviciul de asistenta sociala cu un calculator, 
multifunctionala si o tableta. 

Doamna secretar general – proiectul va avea un responsabil, o persoana desemnata 
care va fi instruita sa utilizeze aparatura, cand va merge pe teren sa intocmeasca o 

ancheta o va incarca pe platform si o va vedea cine trebuie, se va lucra on-line.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – oamenii trebuie sa stie ca exista transparenta, se 
vede orice venit, chair si din strainatate. Au fost personae care au trebuit sa dea 

bani inapoi. 
Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 

voturi pentru, 1 absent (Tamasan) .  
Se adopta hotararea nr.69 din 25.11.2022 privind aprobarea implementării 

proiectului “HUB de servicii MMSS-SII MMSS”, cod MySmis 130963. 
 
Punctul 6. 

6.Proiect de hotarare privind aprobarea Strategiei de tarifare conform 
rezultatelor Analizei Cost-Beneficiu pentru “Proiectul regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă potabilă si apă uzată din judetul Mures, în perioada 2014-

2020, “ Zona LUDUȘ-MIHEȘU DE CÂMPIE. UAT Luduș, UAT Sânger, UAT 

Tăureni, UAT Zau de Câmpie, UAT Grebenișu de Câmpie, UAT Șăulia, UAT 

Miheșu de Câmpie”. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la fel cum am spus si mai sus, avem calitate de 

membrii in cadrul asociatiei, nu avem decat sa dam raspuns la cele solicitate. 
Domnul presedinte de sedinta Bita Valeriu-Aurel – avand in vedere ca nu sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 

pentru, 1 absent (Tamasan).  

Se adopta hotararea nr.70 din 25.11.2022 privind aprobarea Strategiei de 
tarifare conform rezultatelor Analizei Cost-Beneficiu pentru “Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă potabilă si apă uzată din judetul Mures, în 

perioada 2014-2020, “ Zona LUDUȘ-MIHEȘU DE CÂMPIE. UAT Luduș, UAT Sânger, 

UAT Tăureni, UAT Zau de Câmpie, UAT Grebenișu de Câmpie, UAT Șăulia, UAT 

Miheșu de Câmpie”. 

 



Punctul 7. Cereri. 

1. Cererea Asociatiei Culturale Plaiurile Lutului – solicita sprijin financiar pentru 
acoperirea unor cheltuieli  pentru participarea la diferite evenimente. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – s-a mai acordat sprijin financiar, exista un 
regulament si vor primi cei constituiti legal, propun sa sprijinim, vor mai veni si 

altii sa ceara dar vor trebui sa detine acte  conforme.  

Domnul consilier Abos Ferencz – pana acuma au fost mai multe asociatii, ce sa 
inteleg ca numai asta e legala? Daca vin toate cu cerere? 

 

Participa la sedinta doamna Stela Vatamanescu 

Domnul primar Cotoi Dumitru – este consultantul nostru pentru asfaltare strazi.   

Doamna Stela Vatamanescu – ideea este ca cu licitatia asta noi trebuie sa ajungem la 

un final, pana in 2 decembrie avem termenul de evaluare. Licitatia este verificata de 
catre ANAP, se verifica tot sistemul de achizitie publica prin esantion. Din pacate 

pentru comuna Batos am picat pe acel esantion. Din august noi suntem cu aceasta 
licitatie si trebuie sa dam un raspuns pana in 2 decembrie. Eu vreau sa discutam pe 
argumente, ideea este ca, conform legii, toate contractele se actualizeaza pe indicii de 

cost, stie  toata lumea ca materialelel cresc foarte mult, de aceea e obligatoriu ca prin 
lege contractele se actualizeaza cu acel indice de cost.  Aveti un singur potential 
contractor, daca finalizam si contractam aveti un potential executant care din martie 

sau cand ne permite treaba se poate apuca de executie. Daca nu, se va relua aceasta 
procedura cu urmatoarele aspecte: procedura va fi de fiecare data monitorizata de 

ANAP, nu o sa mai treceti fara sa fiti monitorizati pe aceasta investitie, de fiecare data 
cand se scoate la licitatie iarasi intra ei, fiecare document, hartie si comunicare va fi 
verificata, inseamna trei luni pe putin. Asta inseamna ca pana in aprilie – mai nu o 

aveti un contractant care sa intre pe lucrare, vor intra foarte multe proiecte pe Saligny, 
ceea ce inseamna ca contractantii mai buni vor fi luati. Din punctul meu de vedere 

Astor care e o firma bunicica, are un renume si are o imagine destul de buna, ar putea 
sa duca lucrarea pana la capat. Intradevar, au venit cu 14%peste valoarea ofertata. Din 
indicele de cost, SF-ul este din martie, atunci standardul ala era 177, pana am ajuns 

noi sa licitam si cand au venit ei la ofertare in iulie era deja 187, ceea ce inseamna ca 
din martie au crescut cu 10% preturile la materiale. E 5% peste pe care probabil l-au 
luat ca marja ca o sa mai dureze pana se contracteaza.  

Asta am vrut sa va spun, decizia va apartine, eu nu reprezint Astor-ul, noi ne chinuim 

de 4 luni sa dam acest contract de executie, din punctul meu de vedere lucrurile raman 
la fel si daca il dam si daca anulam si o reluam dar sa tineti cont de ce v-am spus si 

mai inainte.  Urmeaza Saligny, firmele sunt destul de solicitate, vor fi lucrari. In aprilie 
puteti ajunge cu o firma cu un pret mic si dupa nu stiu unde ajungeti cu lucrarea.  

La licitatie a fost Geiger si Astor, Geiger s-a retras, nu a mai depus clarificarile.  

Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – in pretul total asta ce reprezinta? 

Doamna Stela Vatamanescu – 300 si ceva de mii de lei, fara TVA,  oferta lor e fixa.       

Domnul primar Ctoi Dumitru – initial noi am prins in bugetul local 3 milioane lei 

pentru asfaltare, daca bine retin cand s-a facut SF-ul s-au prevazut 2.400.000 si ceva 
iar firma a venit cu 300 si ceva de mii peste 2.400.000, s-ar incadra cu banii cuprinsi la 
inceput pentru cei 3 km de asfalt.  

Doamna Stela Vatamanescu – confuzia a fost ca voi ati prevazut suma cu TVA iar in SF 

era fara TVA. Banii astia din ce am vorbit cu doamna proiectant sunt la limita, s-a 
prevazut pentru ca atata ati avut voi nu ca ar fi fost necesar, prcatic s-a facut 

raportarea la banii pe care i-ati avut voi in buget.  



Domnul primar Cotoi Dumitru – ce ar fi bine sa facem? 

Doamna Stela Vatamanescu – dna de la ANAP a solicitat o decizie a consiliului local ca 
se aproba aceasta suma. Daca se prezinta hotararea atunci ei ne dau acceptul pe 
procedura si putem merge mai departe.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – e legal sa faca consiliul local asa ceva? 

Doamna Stela Vatamanescu – daca nu ar fi legal ANAP-ul nu ar aviza, este 

supraorganism de control care verifica licitatiile, daca noi mergem mai departe fara 
acesta hotarare ei vor merge la instanta. 

Domnul consilier Marcus Ioan – asta face si prefectura in contencios, ca e legala sau nu 

hotararea. Ma asteptam sa miscam mai repede, parerea mea e sa ii dam drumul cat de 
repede, tot ce e de facut pentru ca noi am pierdut banii, s-au devalorizat foarte mult. 
Daca trece timpul banii nu se mai intorc. In buget avem suma, suplimentarea? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – da, e cuprinsa. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – ultima discutie a fost la sedinta din 15 cand s-a 

spus ca s-a marit pretul cu 400 , ca banii ne sunt suficienti.  

Domnul consilier Abos Ferencz - greseala a fost la TVA. 

Doamna Stela Vatamanescu –m eu am venit sa ve prezint situatia, sa discutam, nu 
militez, credeti ce vreti, din punctul meu de vedere pierdeti mai mult daca o anulati 

acuma, este strict o viza a trezereriei. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – m-i se pare prea mare raspunderea. 

Doamna Stela Vatamanescu –daca trezoreria va accepta 

Doamna inspector Lepadat Loredanam – nu o accepte, va garantez, o sa sun.  

Doamna Stela Vatamanescu – eu am avut situatii de genul si accepta, daca dna de la 
ANAP mi-a trimis cum a facut alta primarie cu siguranta s-a mai intamplat si cu 

siguranta nu sunteti prima primarie care se confrunta cu asa ceva.  

Domnul consilier Marcus Ioan – nu se poate cere o derogare, un termen? 

Doamna Stela Vatamanescu – este o lege. Noi suntem pe maxim cu evaluarea. 

Domnul consilier Marcus Ioan – avem termen de cat? 

Doamna Stela Vatamanescu – pana in 2 decembrie, maxim. 

Domnul conslier Marcus Ioan – de cand? 

Doamna Stela Vatamanescu – din 5 septembrie, 90 de zile.  

Domnul consilier Marcus Ioan – cand e termenul sa primeasca ANAP-ul hotararea? De 
cand trebuia sa scoatem noi hotararea? 

Doamna Stela Vatamanescu – daca nu dam pana in 2 decembrie se anuleaza 

procedura. In 4 noiembrie s-a inchis tehnicul si in 10 noiembrie s-a deschis oferta 
economica. Atunci s-a stiut ca este o valoare peste . 

Doamna inspector Lepadat Loredana – lasam doua saptamani sa nu discutam nimica 

ca dupa aia sa discutam in ultima zi a depunerii, nu m-i se pare in regula.  

Domnul consilier Marcus Ioan – in ultima zi punem in fata si ne trezim ca nu iasa 
lucrurile cum trebuie.  

Doamna Stela Vatamanescu – sincer eu asteptam hotararea.  

Doamna inspector Lepadat Loredana – dar s-a discutat  ca se anuleaza procedura. De 

ce nu discutam doua saptamani nimic, dimpotriva, discutam cu totul altceva, ca se 
anuleaza, si acuma?  

Doamna consilier Onofrei Daniela –macar in primarie s-a discutat ca se anuleaza dar 
noi ca si consilieri nu stim nimica.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – domnu Abos nu am discutat noi ca au venit peste? 



Domnul consilier Bita Valeriu – si mie mi-ati spus. 

Domnul consilier Marcus Ioan – asta se inchide, nu ca exista solutii prin care poti sa 
continui sa duci treaba pana la capat, asta e problema.  

Doamna Stela Vatamanescu- de asta am venit eu aici, sa va transmit informatia 
netrunchiata. 

Domnul consilier Marcus Ioan – nici nu trebuia sa veniti. Noi daca stiam toate lucrurile 

astea discutam cu Loredana sa vedem daca sunt bani. 

Domnl primar Cotoi Dumitru – Loredana chiar tu mi-ai spus ca sunt bani. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – 3.375.000, v-am aratat ce avem aprobat. 

Domnul consilier Abos Ferencz – mai trebuie 260.000 lei. 

Doamna Stela Vatamanescu – 264.000 lei. 

Domnul consilier Marcus Ioan – e un mare pacat sa se piarda, dar legal. 

Doamna Stela Vatamanescu – e absolut legal, trebuie sunat la trezorerie. 

Domnul consilier Abos Ferencz – pana luni trebuie verificat. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – din pricina motivului ca s-a zis una si acuma se 

discuta pe repede inainte altceva, pai nu pot hotari eu domn primar dar mi-ati spus 
clar ca procedura se anuleaza si eu nu m-am mai interesat, nu pot sa stiu toate 
lucrurile. Sunt si pe umerii dumneavoastra si pe umerii mei cu viza. Eu am vazut 

documentul trimis pe email, eu trebuie sa imi dau viza, prin care contabilul hotaraste 
daca se pot disponibiliza, trebuie sa pun o viza. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – numai un pic, ce hotaraste contabilul?  

Doamna Stela Vatamanescu- trebuie sa puna viza dar consiliul local decide.  

Doamna inspector Lepadat Loredana – decide dupa aceea. 

Doamna Stela Vatamanescu – in baza hotararii o sa puneti viza dumneavoastra. 

Domnul cosilier Abos Ferencz – oricum se pierde timp si mai ieftin nu  o sa fie si va fi 

un pierdut. Eu sunt de acord pentru ca stiu ce inseamna.  

Doamna inspector Lepadat Loredana -la anu o sa fie bani din excedent mai multi. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – dar e vorba de timp. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – dar doua saptamani nu s-a spus nimic, 
discutam una si facem alta domn primar. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – mie nu mi-a convenit cand am vazut ca au venit cu 

pretul peste. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – hai sa facem asa sa avem timp, eu cred ca 
doamna v-a spus si in astea doua saptamani.   

Doamna Stela Vatamanescu – adevarul e ca nu am vorbit, eu am vorbit cu dna Laura si 

i-am spus ce am nevoie, am stat linistita si am asteptat hotararea. Mi-a spus ca nu se 
aproba si atunci am spus ca trebuie sa vin sa discut in sedinta. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – nu va spus ca nu se aproba, va spus ca se 
anuleaza procedura. 

Doamna Stela Vatamanescu – da, ca se anuleaza.  

Doamna inspector Lepadat Loredana – si de ce numai astazi. 

Doamna Stela Vatamanescu – astazi v-ati intrunit, eu nu pot sa convoc consilierii in 
alta zi.  

Doamna inspecot Lepadat Loredana – nu consilierii, cu noi cei de aici. 

Doamna Stela Vatamanescu- eu am crezut ca nu vor consilierii sa suplimenteze, din 
punctul meu de vedere astea sunt probleme rezolvabile dar daca sunam trezoreria cred 

ca o sa va spuna. Eu nu vreau sa ma cert cu nimeni, e pentru beneficiul vostru.  



Domnul consilier Marcus Ioan – va trebuie si hotararea de rectificare sau numai cu 
suplimentarea? 

Doamna Stela Vatamanescu- strict hotararea ca sunteti de acord sa suplimentati. 
Doamna secretar eu cand vreau sa iau banii pentru un proiect de unde iau banii, 

pentru consultanta ... . 

Doamna secretar general – contabilitatea intrebati-o.  

Domnul consilier Marcus Ioan – e pe sume existente, cand scoti o hotarare e pentru ca 
ai bani.  

Doamna secretar general – modificati articolul din hotararea prin care ati aprobat 

suma. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – excedentul pe anul asta noi il putem folosi anul 
asta? 

Domnul consilier Abos Ferencz – ai excedent dinainte, din alti ani.  

Domnul consilier Marcus Ioan – cat mai avem excedent?  

Doamna Stela Vatamanescu – atentie, poate doamna contabila s-a suparat pe mine, nu 

va trebuie rectificare bugetara, voi trebuie acuma sa aprobati ca sunteti de acord ca din 
rezerva sau excedent sa folositi suma aia. Anul viitor cand se face bugetul se aloca 
toata suma aia. Nu va trebuie rectificare pentru ca banii nu ii folosim anul acesta. 

Domnul consilier Marcus Ioan – pai atunci domnul primar faceti proiect de hotarare, tot 

ce trebuie, luni o votam si daca trebuie facem si rectificarea. Noi trebuie sa fim si 
acoperiti pe ce hotaram.  

Doamna Stela Vatamanescu –e suficienta hotararea pentru ANAP pentru a ne da viza.  

Intradevar, doamna contabila la anul va trebui sa puna in aplicare contractul si 
hotararea. Daca aveti hotarari de consiliu, in baza contractului ea trebuie sa aloce 
sumele, voi ii spuneti de unde sa ii ia.  

Domnul consilier Marcus Ioan – asta e o chestie care de acuma inainte sper sa fie o 

lectie si sa nu mai ieie deciziile in alta parte, sa le luam noi, consiliul local, domnu 
primar. Mi-ati spus, imi amintesc, am crezut ca nu ai bani.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – m-am gandit ca sunt banii comunei. 

Domnul consilier Marcus Ioan -  poate ajunge la dublu.  

Doamna secretar general – daca se stia care e situatia nu trebuia sa ne convinga 

nimeni. 

Domnul consilier Marcus Ioan – sper ca pe viitor sa nu ne mai trezim in situatii de 
genul asta. Cu siguranta la anul nu vor fi aia 260.000, vor fi 500 sau 1 milion, la cum 

se duc preturile.  

Domnul viceprimar Gliga Ioan – trebuie sa ne gandim si la banii comunei, sa nu-i mai 
cheltuim. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – luam hotararea doamna secretar? 

Doamna secretar general – azi? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – saptamana viitoare. 

Domnul consilier Marcus Ioan – faceti ce e de facut, nici unul nu e batut in cap, ne 

anuntati, stim despre ce e vorba.   

Doamna secretar general – eu luni sunt in comisie de concurs dar daca nu sunt eu are 
cine sa ma inlocuiasca. Am vrut sa fac o sedinta si tot la doua ajungem. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – intradevar prea elementar am discutat, dar nu am 
stiut ca e posibil asa ceva, am avut retineri, sa vi cu pret mai mare, stism ca la ofertare 

se vine sub.  

Domnul consilier Marcus Ioan – dar ce, e prima licitatie domnu primar.  



Domnul consilier Abos Ferencz – trebuie sa va ganditi ca mai sunt asociatii.  

Doamna consilier Banciu Elena – sunt 3 asociatii constituite legal, ceilalti nu au 
solicitat pentru ca nu au avut activitate.  

Domnul viceprimar Gliga Ioan – in asociatia asta sunt din toate satele.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – sunt implicati copii sau doar adulti? Mai sunt 
asociatii functionale. 

Doamna consilier Banciu Elena – nu sunt copii si deja cheltuieli s-au facut.   

Domnul consilier Abos Ferencz – dar noi nu avem treaba cu ce s-a facut. O factura 
facuta inainte de data hotararii nu o puteti deconta din suma asta. 

Domna consilier Banciu Elena – este o asociatie functionala, celelalte nu au functionat 
in ultimii 2-3 ani.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – mai sunt asociatii functionale. Sunt doua cultural 

educative care nu au cerut niciodata fonduri, s-au gospodarit din sponsorizari. 

Domnul viceprimar Gliga Ioan – dar nu au activitate. 

Domnul consilier Abos Ferencz – daca la o inmormantare s-a taiat atunci si la o 
asociatie se taie.  

Doamna secretar genersl – idees e sa faca ceva asociatiile alea. 

Domnul consilier Abos Ferencz – aia e. Banii se pot deconta oricum.  

Domnul consilier Marcus Ioan – fiecare sa prezinte ce au facut cu banii, activitatea, 

facturi se fac, exact ce se face, pe cerere e frumos.  

Domnul consilier Cimpean Vasile-Augustin – prezinta activitatile pe luna decembrie la 
care este invitata sa participe asociatia.  

Domnul consilier Abos Ferencz – dar tu vrei sa decontezi tot unde te tuci? 

Doamna consilier Banciu Elena – trebuie sa ai niste bani sa te poti misca de colo colo.  

Domnul consilier Abos Ferencz – acum sa o incep eu cu scandal, doamna voastra a 

plecat, propuneti, sunteti in minoritate, sa vad cum votati. Uitati-va la vot, au fost 12 
intruna, am fost 6 la 6 cand noi, opozitia aia rea putea sa respinga tot. Puteam sa 

respingem astazi cu abtinere toate hotararile, n-am facut-o, si acuma daca nu e cum 
vrem noi  deja e rau.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu aveti ce hotari acum, va urma o hotarare a 
consiliului de rectificare cand se cuprinde suma. In decursul celor doi ani de pandemie 

nu le-am mai alocat sume, nu au mai fost activitati dar eu cred ca trebuie reluate si 
reintalniti oamenii, activitati trebuie de orice fel.  

Domnul consilier Marcus Ioan – hai sa nu, are unu chef si cere bani si ii dam. Sa 

anuntam, sunt bani pentru activitati, fundatii si asociatii, am vazut in buget ca erau 
alocati 6500, sa vina si sa prezinte, asta vreau sa fac si ma si tin de cuvant, nu ca iau 
banii si ma duc eu unde am chef.  

Domnul consilier Abos Ferencz – eu daca am vrut sa ma duc undeva m-am dus pe 

banii mei.  

Domnul consilier Marcus Ioan – primaria are o situatie cu asociatiile? Facuta ca o 
invitatie catre toate asociatiile culturale.  

Doamna secretar general – am intrebat-o pe dna contabila daca sunt bani in buget si a 

spus ca nu sunt, trebuie hotarare separata. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – nici nu mai are rost sa votam. 

 

Punctul 8. 
8.Diverse. 



1. domnul consilier Marcus Ioan – in odata revin, probleme sunt, intradevar cred ca 
am sta pana deseara sa discutam, dar ce s-a intamplat astazi, rugaminte domnul 
primar, cand aveti o informatie, este pagina aia unde sa se discute si sa nu luati 

deciziile, nu stiu, singur sau cu cineva, ce priveste comuna sa fie luate de consiliul 
local. Noi astazi ne-am facut de minune, nu cred ca asta ne e scopul, sa fim 
consilierii prostii judetului, ca, cam pe acolo ajungem daca o mai tinem in felul asta. 

Sa ai o hotarare, sa poti sa te duci sa asfaltezi si pierzi , sa iei totul de la inceput 
pentru ce?pentru ca nu am avut, nu am stiut sa comunicam. 

Domnul consilier Fulop Domokos – si doamna asta nu a vazut cum au crescut 
preturile, nu a putut sa vina acum doua saptamani? 
Domnul consilier Abos Ferencz – are adresa trimisa de doua saptamani.    

Domnul primar Cotoi Dumitru – am chemat-o eu sa ne prezinte situatia. 
Domnul consilier Marcus Ioan – femeia a insistat sa asfaltam. Ea nu a stiut ca noi 
suntem capabili sa luam o decizie buna, ea a crezut ca noi suntem tampiti.  

Domnul consilier Fulop Domokos – luam decizia si poate nu e corect ceva la ANAF.  
Domnul consilier Marcus Ioan – da mai dar aveai timp sa gandesti.  

Domnul consilier Fulopm Domokos – daca stiam. In doua saptamani ea si-a facut 
treaba, nu era prevazut in contract sa vina sa ne lamureasca pe noi. Trebuia sa stim 
si noi sa hotaram, luam banii de acolo sau nu ii luam, sau suntem fraieri, nebuni si 

mai bagam inca 500 milioane asa.  
Domnul consilier Fulop Domokos – dar sa fie ceva corect pe ce votezi.  

Domnul consilier Abos Ferencz – anul viitor sigur va fi mai mult de 3.500.000 plus 
ani de zile lucrarea ramasa in urma.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu m-i s-a mai intamplat, nu cred ca aveti vreunul 

cunostinta ca la pretul de proiectare sa vina peste. 
Domnul consilier Marcus Ioan – dar cum sa nu vina cand inflatia a urcat anul asta 
cum nu a urcat din 90 pana incoace. 

Domnul consilier Abos Ferencz – indicele de cost ati vazut ca a spus doamna ca a 
crescut din aprilie pana in iulie cu 10%. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – dupa ce mi-a prezentat situatia i-am spus sa vina 
in consiliu, daca va spuneam eu eram suspicios. 
Domnul consilier Marcus Ioan – cand ai o notificare pentru licitatie? Vedeti de ce zic 

ca noi suntem luati de prosti? Pentru ca nu puteti sa intelegeti ca noi nu suntem 
atata de nebuni ca un act care e trecut de ANAP, aici nu discutam despre bani care 

sunt dati la asociatia  „Trei lulele trei surcele”, noi discutam despre un dosar 
verificat de ANAP, eu nu pot sa cred. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – noi am povestit. 

Domnul consilier Marcus Ioan – am povestit dar eu nu stiam ca sunt bani in 
excedent. Mi-ai spus ca e cu 400000 mai mult, mintea nu imi e numai la primarie, e 
strict meseria ta, nu ai zis ca anulam licitatia, nu stiam nici de termenul de 2 

saptamani, gandeam si faceam noi un proiect de hotarare, odata ce nu ai informatia 
nu poti sa iei decizia, asta m-i se pare simplu. Ca sa poti sa hotarasti ceva trebuie sa 

sti ce hotarasti. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – si eu ca si doamna de la contabilitate, cand e in sus 
sunt suspiciuni, tinzi sa dai inapoi. 

Domnul consilier Marcus Ioan – in momentul ala maii suni doua firme si intrebi, e 
mult, e putin? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – asta faceti voi, ar insemna ca eu fac manevre. 

Domnul consilier Marcus Ioan – intrebi costul, cat e un km de asfaltat. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – eu nu am nevoie, mi-am angajat o firma care a 

facut un deviz, un SF. 



Domnul consilier Marcus Ioan – ii intrebi pe aia, e bine, nu e bine. Ala iti spune.  
Domnul consilier Abos Ferencz – la anul nu iti garanteaza nimeni ca e mai ieftin 
plus sunt cele 6 luni pana se fac toate demersurile, cand ma uit la hartii si iti 

explica femeia asta ca e asa, ba omule asta e, n-ai ce face. 
Domnul consilier Urban Walter – la anul pe vremea asta nu o sa fie asfalt. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – daca luam hotararea va fi.   

Domnul presedinte de sedinta, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările 

şedinţei Consiliului local Batoş. 
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